

PARLACK NATURAL

PARKET LAK / PARQUET LACQUER / ПАРКЕТНЫЙ ЛАК



Product benefits



OPIS PROIZVODA:

PARLACK NATURAL je specijalan proizvod na bazi vode koji omogućava drvenoj površini da zadrži prirodan izgled bez promene boje prilikom lakiranja. Prvenstveno se preporučuje za hrast, orah, jasen i bukvu, a moguće je korišćenje i na drugim vrstama drveta uz prethodno testiranje na manjem komadu.

PRIMENA:

PARLACK NATURAL ja namenjen za drvene poršine poput masivno i furnirano nameštaja u enterijeru.

TEHNIČKI PODACI:

STANJE: Tečnost

MIRIS: Skoro bez mirisa

SUVA MATERIJAL: (%) 35 ± 1

SPECIFIČNA TEŽINA: (KG/L) 1.15 ± 0.03

POTROŠNJA: 180 – 200 gr za 2 premaza

STEPEN SJAJA: mat 5 -7%

VIZKOZITET: DIN 4 20 °C (sek) 50 ± 3

UPUTSTVO ZA KORIŠĆENJE:

PARLACK NATURAL je spreman za upotrebu, samo dobro promešati, ne razređivati.

PRIPREMA PODLOGE:

Drvene površine moraju biti suve, ravnomerno prebrušene i otprašene. Priprema površine je jako važna. Na nepravilno pripremljenoj površini može doći do probijanja sloja premaza i do stvaranja šarenih delova. PARLACK NATURAL se nanosi u dva sloja sa međufaznim brušenjem brusnim papirom granulacije 320. Prvi sloj ostaviti da se osuši 2 – 3 sata pre brušenja. Nakon toga naneti drugi sloj koji je suv na dodir nakon 1 – 2 sata, a potpuno suv nakon 24 časa.

SKLADIŠTENJE:

Proizvod je upotrebljiv do datuma na ambalaži. Čuvati ga u dobro zatvorenoj ambalaži, van direktnog uticaja sunca. Skladištiti proizvod na temperaturi od 15-25 °C. Neiskorišćeni proizvod čuvati u originalnom pakovanju. Čuvati van domašaja dece. Proizvod ne sme da smrzne.

DODATNA UPUTSTVA:

Ne razređivati.

Sušenje mora biti na temperaturi iznad 14 °C.

Ne raditi pod jakim uticajem sunčevih zraka zato što može doći do reakcije koje može potpuno promeniti boju premaza.

Svi podaci kao i vreme sušenja su dati za temperaturu od 20 °C i vlažnost vazduha 60%. Niža temperatura i povećana vlažnost produžavaju vreme sušenja. Proizvod uvek testirati na manjem uzorku.

NAPOMENA:

Informacije sadržane u tehničkom listu su tačne, koliko je nama poznato, to su informacije i uverenja na dan izdavanja ove publikacije. Date informacije zamišljene su samo kao uputstvo za bezbedno i pravilno rukovanje, korišćenje, upotrebu, obradu, skladištenje i transport i ne treba ih smatrati kao garanciju ili specifikaciju kvaliteta. Informacije se odnose samo na specifični određeni materijal i mogu da ne važe za one materijale koji se koriste u kombinaciji sa nekim drugim materijalima ili u nekom procesu, osim onako kako je navedeno u ovom tekstu.

Zbog velikog broja mogućnosti primene i obrade, odgovornost korisnika je da testira da li je proizvod pogodan za njegovu namenu. Ukoliko ste u nedoumici, možete kontaktirati našu tehničku podršku. Ukoliko niste sigurni da li je ovaj tehnički list važeći, za najnovije informacije i tehničke podatke o našim proizvodima možete posetiti našu internet stranicu.

PAKOVANJA:

1L, 5L



RUS

ХАРАКТЕРИСТИКИ И НАЗНАЧЕНИЕ:

PARLACK Natural — это специальный продукт на водной основе, который позволяет деревянной поверхности сохранять свой естественный вид, не меняя цвет при лакировании. В первую очередь рекомендуется для дуба, ореха, ясеня и бука, а также может использоваться на других видах древесины с предварительным тестированием на небольшом участке.

• ЭКОЛОГИЧНЫЙ ПРОДУКТ

ИНФОРМАЦИЯ О ПРОДУКТЕ:

Применение: PARLACK NATURAL предназначен для деревянных поверхностей, таких как массивная и шпонированная мебель в интерьере.

Технические данные:

Состояние: жидкость

Запах: практически без запаха

Сухой остаток (%): 35 ± 1

Плотность (кг/л): $1,15 \pm 0,03$

Расход: 180–200 г на 2 слоя

Степень блеска: матовый 5–7%

Вязкость: DIN 4 при 20 °C (сек) 50 ± 3

Инструкция по применению: PARLACK NATURAL готов к применению, перед использованием хорошо перемешать, не разбавлять.

Подготовка основания: Деревянные поверхности должны быть сухими, равномерно отшлифованными и очищенными от пыли. Подготовка поверхности имеет очень важное значение. На неправильно подготовленной поверхности может произойти неравномерное проникновение покрытия и появление пятнистых участков. PARLACK NATURAL наносится в два слоя с промежуточной шлифовкой наждачной бумагой зернистостью 320. Первый слой оставить сушиться 2–3 часа перед шлифованием. После этого нанести второй слой, который становится сухим на ощупь через 1–2 часа, а полностью высыхает через 24 часа.

Хранение: Продукт пригоден к использованию до даты, указанной на упаковке. Хранить в хорошо закрытой таре, защищенной от прямых солнечных лучей. Хранить продукт при температуре 15–25 °C. Неиспользованный продукт хранить в оригинальной упаковке. Хранить в недоступном для детей месте. Продукт не должен замерзать.

Дополнительные инструкции: Не разбавлять. Сушка должна проходить при температуре выше 14 °C. Не работать под прямыми солнечными лучами, так как возможны реакции, которые могут полностью изменить цвет покрытия. Все данные и время высыхания указаны для температуры 20 °C и относительной влажности воздуха 60%. Более низкая температура и повышенная влажность увеличивают время высыхания. Всегда проверяйте продукт на небольшом образце.

Примечание: Информация, содержащаяся в данном техническом листе, является точной, насколько нам известно, и отражает сведения и убеждения на дату публикации. Предоставленная информация предназначена только в качестве руководства по безопасному обращению, использованию, обработке, хранению и транспортировке и не должна рассматриваться как гарантия или спецификация качества. Информация относится только к конкретному материалу и может не распространяться на материалы, используемые в сочетании с другими материалами или в каком-либо процессе, если это не указано в данном тексте.

Из-за большого количества возможных способов применения и обработки ответственность пользователя заключается в проверке пригодности продукта для конкретного назначения. В случае сомнений вы можете обратиться в нашу техническую поддержку. Если вы не

уверены, что данный технический лист является актуальным, для получения последних сведений и технических данных о наших продуктах посетите наш веб-сайт.

ENG

PROPERTIES AND PURPOSE:

PARLACK Natural is a special water-based product that allows the wooden surface to retain its natural appearance without changing its color during varnishing. It is primarily recommended for oak, walnut, ash and beech, and it can also be used on other types of wood with prior testing on a smaller piece.

• ECOLOGICAL PRODUCT

Application: PARLACK NATURAL is intended for wooden surfaces such as solid wood and veneered furniture in interior spaces.

Technical data:

State: Liquid

Odor: Almost odorless

Dry matter (%): 35 ± 1

Specific gravity (kg/L): 1.15 ± 0.03

Consumption: 180–200 g for 2 coats

Gloss level: Matt 5–7%

Viscosity: DIN 4 at 20 °C (sec) 50 ± 3

Instructions for use:

PARLACK NATURAL is ready for use; just mix well before application, do not dilute.

Surface preparation: Wooden surfaces must be dry, evenly sanded and free of dust. Proper surface preparation is very important. On improperly prepared surfaces, the coating layer may penetrate unevenly and create patchy areas. PARLACK NATURAL is applied in two coats with intermediate sanding using sandpaper with grit 320. Leave the first coat to dry for 2–3 hours before sanding. After that, apply the second coat, which becomes touch-dry after 1–2 hours and fully dry after 24 hours.

Storage: The product can be used until the date indicated on the packaging. Store it in tightly closed packaging, protected from direct sunlight. Store the product at a temperature of 15–25 °C. Unused product should be kept in the original packaging. Keep out of reach of children. The product must not freeze.

Additional instructions: Do not dilute.

Drying must take place at a temperature above 14 °C. Do not work under strong sunlight as reactions may occur that can completely change the color of the coating. All data and drying times are given for a temperature of 20 °C and relative air humidity of 60%. Lower temperatures and higher humidity prolong the drying time. Always test the product on a small sample.

Note:

The information contained in this technical data sheet is accurate to the best of our knowledge and reflects information and beliefs on the date of publication. The information is intended only as guidance for safe handling, use, processing, storage and transport and should not be considered a guarantee or quality specification. The information refers only to the specific material and may not apply to materials used in combination with other materials or in any process unless specified in this text. Due to the large number of possible applications and processing methods, it is the user's responsibility to test whether the product is suitable for the intended purpose. If in doubt, you may contact our technical support. If you are unsure whether this technical data sheet is valid, please visit our website for the latest information and technical data about our products.